

《单词百科:hoarding是什么意思?hoarding怎么发音?hoarding的解释和用法》

英语单词hoarding是什么意思?hoarding怎么读?hoarding怎么发音?简答网为您整理了hoarding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hoarding怎么读

hoarding的读音:[h :d ŋ]

hoarding的意思

- 1、n.贮藏;积蓄;临时围墙;囤积;
- 2、v.积蓄并储藏(某物)(hoard的现在分词);

hoarding的相关词组

- 1、hoarding and profiteering 居奇;

2、hoard up 聚集;囤;

hoarding的近义词

1、acquisitive adj. (对钱财等) 渴望得到的, 贪得无厌的;能够获得并保存的;

2、advertisement n. 广告, 宣传;公告;出公告, 做广告;

3、billboard n. 广告牌;告示牌;

4、bulletin board n. (电子) 公告牌;

5、notice board 布告牌;

hoarding的双语例句

1、Not that this is likely to stop people hoarding crates of them in their cellars.

并不是说这会让人们停止囤积灯泡.

2、It is the hoarding to great excess that creates a holographic system of great deprivation.

正是过度囤积,制造了全息、巨大匮乏的体系.

3、After the war, they were shot for hoarding.

战后他们因囤积而被枪决.

4、Her only interest is hoarding money.

她唯一的兴趣就是攒钱.

5、Actually he had two unused ones which he was hoarding up.

其实他还藏了两片没有用呢.

6、An advertising hoarding on the platform caught her attention.

站台上的一幅巨幅广告牌吸引了她的注意力。

7、He had the habit of hoarding newspaper cuttings that interested him.

他有把报纸上感兴趣的内容剪下来收集的习惯.

8、Already, there are signs that people are hoarding gold.

已经有迹象显示越南人民开始储备黄金.

9、People found hoarding (food) during the famine were punished.

在荒时期屯积 (食物) 的人受到了惩罚.

10、Any rail staff found hoarding tickets or selling them to scalpers would be fired.

铁路职工一旦被发现私自囤票或与黄牛勾结,都将被开除.

11、Some claim that oil producers are in effect hoarding oil below the ground.

有些人认为,石油生产国因此将石油囤积于地下.

12、This rare stamp handed down from quite a few generations (ancient times) is worth hoarding.

这枚传世珍邮奇货可居.

13、Economists warn that price controls encourage hoarding and can lead to supply shortfalls, fueling unrest.

经济学家们警告说,价格控制会刺激人们囤积食品,从而导致供应短缺,进而引发社会动荡.

14、Hoarding so much is inefficient: companies reduce their return on equity by having too little debt.

积聚如此之多的资金不利效率: 公司负债极少,股本回报率因而降低.

15、People found hoarding during the famine were punished.

在饥荒时期屯积的人受到了惩罚.

16、As a result, banks are hoarding their capital rather than lending it in the money markets.

结果, 银行都在固守他们的资金,而不愿将钱在货币市场上出借.

17、This antique is a rare commodity worth hoarding against a later higher price.

这件古董奇货可居.

18、Refrigeration project mainly applies to process food and hoarding enterprises.

冷冻工程服务于食品加工、贮藏企业.

以上是简答网为您整理的hoarding怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于hoarding的用法

、hoarding的释义、hoarding的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hoarding>

